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             OBEC ARNUTOVCE 

                   Arnutovce 64, 053 13  Arnutovce   

                                          ZÁPISNICA  
z 12. zasadnutia OZ v Arnutovciach, konaného dňa 20.4.2020  

(pondelok) o 16:30 hod. v sále obecného úradu v Arnutovciach 
PRÍTOMNÍ:  

- starostka obce: Mgr. Zuzana Toporcerová 

- prítomní poslanci: Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter 

Roxer, 10 minút meškal Mgr. Miroslav Pomajdík 

- neprítomní poslanci: Rastislav Frankovič, Marek Macala 

- ďalší prítomní: PhDr. Martin Gonda – zapisovateľ 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Výpoveď zmluvy – spoločný obecný úrad Harichovce 

5. Prerokovanie žiadosti pani Lenky Jannovej 

6. Rôzne 

7. Záver 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia  

Obecné zastupiteľstvo rokovalo za prísnych hygienických podmienok, ktoré bolo potrebné dodržať pre 

mimoriadnu situáciu – pandémia vírusu COVID-19. Poslanci sedeli v povinných rozostupoch, mali rúška 

a rukavice, sála sa neustále vetrala. Pani starostka konštatovala prítomnosť štyroch poslancov a tak otvorila 

rokovanie obecného zastupiteľstva.  

K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa 

Za zapisovateľa bol určený PhDr. Martin Gonda. Overovateľmi zápisnice boli určení poslanci MUDr. 
Štefan Zelený a Katarína Hrubiznová.   

 
Návrh uznesenia č.106/4/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje zapisovateľa PhDr. Martina 

Gondu a overovateľov zápisnice MUDr. Štefan Zelený a Katarína Hrubiznová.  

Hlasovanie (16 35 hod.):   

ZA: 4 Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková, MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Marek Macala, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík   

UZNESENIE č. 106/4/2020 bolo prijaté. 

K bodu č. 3 - Schválenie programu zasadnutia 

Poslanci schválili program obecného zastupiteľstva, podľa predloženej pozvánky.   

Návrh uznesenia č. 107/4/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje program zasadnutia OZ 

v znení doručenej pozvánky. 

Hlasovanie (16 40 hod.):   

ZA: 4 Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková, MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Marek Macala, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík   

UZNESENIE č. 107/4/2020 bolo prijaté. 
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K bodu č. 4 – Výpoveď zmluvy – spoločný stavebný úrad Harichovce 

Do rokovania sa už zapojil aj poslanec Mgr. Miroslav Pomajdík, počet poslancov tak stúpol na 5. Pani 

starostka Mgr. Zuzana Toporcerová oboznámila poslancov s dôvodmi výpovede zmluvy. Poslanci sa po otázkach 

k stavebným veciam opýtali, či už hľadáme náhradu. Pani starostka informovala, že výpovedná lehota je 3 

mesačná a do tej doby bude mať pracovníčku, ktorá by robila pre obec stavebnú agendu, pričom finančné 

náklady by boli rovnaké ako náklady, ktoré sa platili na spoločný stavebný úrad. Poslanci jednohlasne 

odsúhlasili s výpoveďou zmluvy.  

Návrh uznesenia č.108/4/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach súhlasí s výpoveďou zmluvy o zriadení 

Spoločného obecného úradu v Harichovciach.  

Hlasovanie (16 45 hod.):   

ZA: 5 Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková, MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, 
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 108/4/2020 bolo prijaté. 

K bodu č. 5 - Prerokovanie žiadosti pani Lenky Jannovej 

Na rokovaní sa zúčastnili občania pani Daniela Mikolajová a pán Miloš Janna, manžel Lenky Jannovej. 

Pani starostka už skôr oboznámila poslancov, že pán Miloš Janna si chce na pozemku manželky Lenky Jannovej 

postaviť rodinný dom a pri projektovaní sa musí presne vytýčiť obecný vodovod. Predpokladá sa, že vodovod 

zasahuje do 1/3 pozemku, hoci mal ísť po hranici pozemku. Pán MUDr. Zelený sa pýtal na rozmery domu 

a pozemku a možnosť posunutia stavby. Pán Miloš Jana odpovedal, že dom chce mať postavený podľa projektu 

a trvá na vyriešení trasovania vodovodu. Pani Daniela Mikolajová informovala, že v minulosti dala súhlas na 

prekopanie záhrady a umiestnenie vodovodu na hranici jej pozemku, no nemala vedomosť, že vodovod sa 

nepostavil podľa predloženej projektovej dokumentácie, preto sa k tejto téme ani nemohla vyjadriť. Poslanci sa 

v diskusii zhodli, že tento problém zdedili, ale chcú ho vyriešiť kompromisom. Pani starostka povedala, že 

v najbližších dňoch sa dá presne zamerať vodovod i jeho dĺžka, ktorá zasahuje do pozemku pani Lenky Janovej. 

V prípade riešenie prekládky poslanci navrhli rozdeliť si náklady v pomere 50 na 50, s čím pán Miloš Jana 

vyslovil súhlas. Rovnako súhlasil aj s následným povolením vecného bremena pre obec. Pani Mikolajová sa 

naopak vyjadrila, že ona sa s týmto nezmieri, že pomohla obci a nie je spravodlivé, že teraz jej zať bude mať 

ďalšie náklady. Podobne sa vyjadrila aj pani starostka, že bude rešpektovať dohodu, ktorá sa podarila, ale 

vnútorne s ňou nie je stotožnená, pretože sa stavbou vodovodu neprimerane zasiahlo do bývalého pozemku 

pani Mikolajovej. Výška finančných nákladov sa zatiaľ nedá odhadnúť, záleží to od reálnych metrov. Pani 

starostka bude v tejto veci konať a zabezpečí cenovú ponuku.  

Návrh uznesenia č. 109/4/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach súhlasí s úhradou celkových nákladov 

súvisiacich s prekládkou vodovodu na pozemku parcela č. CKN 30/1, k. ú. Arnutovce vlastníčky Lenky Jannovej, 

v pomere 50/50 medzi obcou a vlastníčkou pozemku. Vlastníčka pozemku zapíše na trasu vodovodu vecné 

bremeno pre obec Arnutovce.   

Hlasovanie (16 50 hod.):   

ZA: 5 Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková, MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, 
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

  

UZNESENIE č. 109/4/2020 bolo prijaté. 

K bodu č. 6 - Rôzne  

Pani starostka informovala, že volala políciu na nelegálnu stavbu v rómskej osade, kde občan napriek 
konaniu o odstránení stavby pokračoval v stavbe koliby.  

Ďalej požiadala priestupkovú komisiu, že v prípade písomného doručenia sťažnosti na chov včiel, chce 
aby to išli osobne na miesto riešiť.  
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Poslanec Mgr. Miroslav Pomajdík sa pýtal čo je nové ohľadom odovzdania vodovodu Podtatranskej 
prevádzkovej spoločnosti. Pani starostka informovala, že stále nás posudzujú, pre obec to bude znamenať, že 
budeme mať kvalifikovaného správcu. Poslanec sa pýtal aj na cenu vody pre konečného užívateľa. Pani 
starostka odpovedala, že cena sa zvyšuje minimálne a treba vidieť, že väčšie obce v okolí si sami nespravujú 
vodovod a agendu okolo vyúčtovania vodného a malé Arnutovce to sami bez odborných zamestnancov tiež 
nezvládnu. Pán poslanec MUDr. Zelený poznamenal, že budeme mať šťastie ak nás PVPS zoberie pod seba, lebo 
v regióne nie je alternatíva.  

Ohľadom pandémie COVID-19 pani starostka informovala, že z krízového štábu na obec nevolali 
ohľadom testovania občanov priamo v našej obci a že obec sa riadi pokynmi okresného úradu.  

 
K bodu č. 14 – Záver 

Pani starostka sa poďakovala poslancom za účasť na obecnom zastupiteľstve.  
 
V Arnutovciach, dňa 22.4.2020 
 
Zapísal:    PhDr. Martin Gonda 

Zápisnicu overili:   MUDr. Štefan Zelený  
 

Katarína Hrubiznová 
Mgr. Zuzana Toporcerová 

                                                          starostka obce 


